
“Strategie  2040”  byla  dnes
projednána  Zastupitelstvem
města  České  Budějovice.
Teplárně  dává  jasnou
perspektivu  na  více  než
dvacet let
pondělí, 6. listopadu 2017

Zastupitelstvo doporučilo Radě města schválení této koncepce.
Město České Budějovice je jediným akcionářem teplárny

Předkládaná vize se zaměřuje na omezení spotřeby uhlí o jednu
třetinu, využití horkovodu z Temelína a možnou přípravu na
energetické  využití  komunálního  odpadu.  Vychází  ze
strategických  dokumentů  České  republiky,  Jihočeského  kraje,
statutárního  města  České  Budějovice  a  předchozích
podnikatelských koncepcí společnosti. Předpokládá, že spotřeba
tepla v Českých Budějovicích bude stagnovat a snížením vlivu
nepředvídatelných externalit bude zajištěna dlouhodobá cenová
stabilita produktů teplárny.

Více v tiskové zprávě:

Teplárna má Strategii 2040: omezí uhlí, využije horkovod z
Temelína  a  bude  se  připravovat  na  energetické  využití
komunálního  odpadu
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